

新濠影滙
為您實現夢寐以求的婚禮

THE WEDDING OF YOUR DREAMS
AT STUDIO CITY





尊貴場地 · 完美盛典

THE PERFECT VENUE FOR YOUR PERFECT DAY

新濠影滙讓您與另一半化身成為矚目巨星，在親朋好友見證下邁向幸福新里程。專業的婚宴團隊細心周到，誠摯為您打造甜蜜璀璨的婚禮。

完美動人的盛典，就在新人們踏足幸福紅地毯一刻開始。

At Studio City you're the star for the day. Our entire team is here to make sure you have a perfect day filled with elegance and romance.

Step off the red carpet into the wedding you have been dreaming of.

璀璨婚禮 · 幸福一頁



A NEW CHAPTER WITH THE LOVE OF YOUR LIFE

夢幻般的璀璨婚禮，令細膩的愛情故事，更完美動人。我們的專業婚宴團隊及得獎名廚細心聆聽，為您倆打點一切，讓每一刻都深刻難忘。而新濠影滙獨有的華麗裝飾風建築、典雅的法式庭園以及一眾耀眼矚目的名勝，將為您倆的盛典錦上添花。

No two love stories read the same, and Studio City will make sure your next chapter is written exactly the way you dreamed it. Studio City has assembled a team of wedding professionals and award winning chefs to deliver you and your guests a unique celebration filled with unforgettable moments; while Studio City's glamorous art deco features, lavish French Garden and unique attractions provide the ideal backdrop for your ceremony.





盛饌美酒 · 錦上添花



NOTHING BUT THE BEST FOR YOUR GUESTS

無論是中式的傳統婚宴或是西式的戶外雞尾酒會，新人都可自選餐單及主題。我們細心殷勤的婚宴策劃專員及得獎名廚將與您緊密合作，以頂級的佳餚美饌款待賓客，讓他們喜出望外。

Whether you are hosting a traditional Chinese banquet or a Western wedding reception, our award-winning culinary team and banquet professionals will deliver an unforgettable dining experience for you and your guests. Our chef will work with you to create a menu filled with amazing dishes and delicacies sure to WOW everyone.



專屬服務 · 無與倫比

PERSONALIZE THE EXPERIENCE

新濠影滙將成為您倆的舞台，期待已久的童話式盛典，終在這天成真。周到多元的婚宴套餐包括您自選的花藝設計、精緻的特製結婚蛋糕、以至個人化請柬、小回禮及豪華轎車等，每個細節都切合您婚禮的主題。

We'll make Studio City yours for the day.
Everything will be a reflection of your dream wedding - bespoke wedding cake, personalized wedding invitations, wedding gifts for your guests, your choice of floral decoration - even the limo will be decorated to match the theme of your wedding. All these are included complimentary with your wedding package.





矚目景點 · 動人回憶

PICTURE PERFECT

新濠影滙呈獻猶如電影般瑰麗堂皇的場景，建築風格以華麗裝飾派藝術風格為主調，為新人提供最佳的佈景，在這裡捕捉浪漫每一刻，無限甜蜜溫馨，留待日後細意回味。

Studio City's glamorous art deco features, unique landmarks and iconic scenery provide perfect photo opportunities around every corner. You will have complete access to our property before your wedding and on the big day to make sure every moment is captured.



繼續派對

PARTY INTO THE NIGHT

婚宴結束後，新人步入新房之時，亦是另一個派對的開始！
尊享免費入場的婚宴賓客可到環球派對熱點澳門「派馳」，
感受派對勝地Ibiza式的熾熱夜生活，於DJ的節拍中
狂歡，繼續完美一夜！

When the magical night is over and the bride
and groom have retired to your Honeymoon
Suite, your guests can keep the party going with
complimentary entry to Pacha Macau,
Studio City's exclusive international nightclub.



STUDIO CITY 新濠影滙

澳門路氹連貫公路 Estrada do Istmo, Cotai, Macau

電話 T (853) 8865 8888 傳真 F (853) 8869 8888

網址 W studiocity-macau.com



A member of Melco Crown Entertainment 新濠博亞娛樂成員